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مدیر عامل آبفا مازندران:
 ۷۰ لیتر در ثانیه 

به ظرفیت آب شرب نور افزوده می شود
مدیر عامل آبفا مازندران گفت: دو حلقه چاه در نهالستان و کردآباد نور حفر و تجهیز 
شــد که پس از بهره برداری در آینده ای نزدیک ۷۰ لیتر در ثانیه به ظرفیت آب 

آشامیدنی شهر نور اضافه می شود.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب مازندران؛ مهندس بهزاد برارزاده در گفتگویی با تاکید 
بر وظیفه سقایی کارکنان شرکت به ویژه در شرایط پیک مصرف و تعطیلات تابستان با ازدحام جمعیت 
شناور در استان اظهار داشت: به منظور رفع کمبود آب و افزایش ظرفیت آبرسانی در شهر نور یک حلقه 
چاه در منطقه نهالستان با دبی ۲۵ لیتر در ثانیه و یک حلقه چاه دیگر در کردآباد با آبدهی ۴۵ لیتر در ثانیه 
حفر و تجهیز شد.وی افزود: برای بهره بردای از این دو حلقه چاه، عملیاتی شامل اجرای خط انتقال به 
طول ۳۸۵۰ متر ، ساخت دو باب اتاقک چاه ، جاده سازی و تسطیح مسیر ، محوطه سازی همچنین 
تجهیز و راه اندازی چاه با صرف اعتباری بالغ بر ۱۲۵ میلیارد ریال انجام شده است.مدیر عامل آبفا مازندران 
جمعیت بهره مند از آب این چاه را ۳۹۰۰ خانوار اعلام کرد که به زودی پس از وارد مدار شدن از مزایای 

این نعمت الهی برخوردار می شوند.

 بازدید مدیرعامل برق منطقه ای اصفهان و همراهان 
از نیروگاه مقیاس كوچك محرک صنعت نجف آباد

اصفهان -بهمن راعی: مدیرعامل برق منطقه ای 
اصفهان به اتفاق معــاون هماهنگی و مجری 
طرح نیروگاههای مقیاس کوچک از نیروگاه 14 
مگاواتی محرک صنعت نجف آباد که  با سرمایه 
گذاری بخش خصوصی به بهره برداری رسیده 
اســت بازدید نموده و با مدیرعامل این نیروگاه 

گفتگو نمودند.
نیروگاه محرک صنعت در شــهرک صنعتی نجف آباد و 

درنزدیكی ایستگاه فوق توزیع  نجف آباد احداث شده و با انتقال توان تولیدی خود به این ایستگاه نقش 
بسزایی در کاهش تلفات ، افت ولتاژ و افزایش پایداری شبكه این منطقه به عهده دارد.گزارش مذکور 
حاکیست: در این جلسه در مورد مشكلات نیروگاه های مقیاس کوچک شامل قرارداد نرخ فروش انرژی 
پرداخت مطالبات نیروگاهها و...  بحث و تبادل نظر گردید و مقرر شد پیگیری لازم با شرکت توانیر در این 
موارد صورت پذیرد.بنابراین گزارش ظرفیت این نیروگاه ۱۴ مگاوات شامل 7 واحد ۲ مگاواتی میباشد و 
مولدهای مورد استفاده در این نیروگاه از بهترین برندهای موجود در این بخش و در حال حاضر با طراحی 
سیستم خنک کننده در سالن مولدها در حال تولید ۱۱ مگاوات انرژی الكتریكی میباشد.شایان ذکر است 
: درحال حاضر۳۲  نیروگاه مقیاس کوچک با ظرفیت حدود  ۱۱۰مگاوات در سطح استانهای اصفهان 
 و چهارمحال و بختیاری به بهره برداری رسیده و پیش بینی میگردد تا پایان سال۱۴۰۲  این میزان به
۱6۰ مگاوات افزایش یابد.در پایان گفتنی است در حال حاضرنیز شرکت برق منطقه ای اصفهان، فراخوان 
احداث ۲۵ ساختگاه نیروگاه مقیاس کوچک به ظرفیت ۲۸۲ مگاوات را جهت جذب سرمایه گذار اطلاع 

رسانی نموده و پیش بینی میگردد با استقبال سرمایه گذاران این بخش روبرو گردد.

تابستانی سینمایی در مناطق كم برخوردار البرز
  مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان 
البرز از اکران 1۰ فیلم روی پرده سینما ایام 
تابســتان در محله های کم برخوردار این 

استان خبر داد.
سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز، از اکران ۱۰ فیلم روی پرده سینما ایام تابستان 
در محله های کم برخوردار استان البرز خبر داد.وی بیان 
کرد:: با تأکیدات جناب آقای دکترعبداللهی، اســتاندار 

محترم البرز و نگاه ویژه ای که به توسعه سرانه های اجتماعی در این مناطق دارند و به منظور 
ایجاد توازن خدمات فرهنگی با هماهنگی و همكاری مدیرکل محترم فرهنگی و اجتماعی 
استانداری البرز، ایام تابستان ۱۴۰۲، سینما سیار شهر به شهر البرز را می گردد و ۱۰ فیلمی که 
روی پرده سینما به اکران عمومی رفته است برای ساکنان این مناطق به نمایش خواهد گذاشت.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز متذکر شد: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز رونق برنامه های فرهنگی را در تابستان امسال در دستور کار اجرایی خود قرار داده است.

معاون وزیر ارشاد:
محیط انحصاری افکار عمومی در اختیار تبلیغات است

یزد- صادقی مقدم- نشست مدیران کانون های آگهی و تبلیغات یزد با معاون 
مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد.

در این نشست مدیران کانون های آگهی و تبلیغات یزد دغدغه ها و مسائل کاری خود را مطرح 
کردند.سپس معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در سخنانی به جایگاه مهم حوزه 
مطبوعات و کانون های تبلیغاتی پرداخت و گفت: محیط انحصاری افكار عمومی در اختیار تبلیغات 
است و محتوای کانون های آگهی نفود بسیار بالایی در جامعه دارند.فرشاد مهدی پور افزود: آینده 
تبلیغات تجاری به شدت تحت تاثیر فناوری های نو و هوش مصنوعی قرار گرفته است و کسب و 
کارهای هنری و تبلیغات به سبب جایگزین شدن فناوری ها و هوش مصنوعی ارزان شده است.
مهدی پور تصریح کرد: تاکنون موفق نشدیم که کانون های آگهی و تبلیغات را از رده کسب و 
کارها خارج کنیم و لذا در مباحث مالیاتی موفقیتی حاصل نشدونیازمند پیگیری کانون ها در این 

امر هستیم.

استاندار البرز در ستاد انتخابات استان:
شان خود را از خدمت به مردم می گیریم

نماینده عالی دولت در استان البرز از مدیران 
استان خواست تا خدمت به مردم و تلاش 
برای ارتقا و کسب رضایتمندی در جامعه را 

سرلوحه امور خود قرار دهند.
مجتبی عبداللهی در جلسه ستاد انتخابات استان که 
در سالن جلسات حوزه استاندار برگزار شد، با بیان اینكه 
ما به عنوان کارگزاران نظام موظف به خدمتگزاری به 
مردم هســتیم، افزود: ماهیت و شان جایگاه های ما در 

مسئولیت های مختلف از خدمت به مردم شكل می گیرد.وی خطاب به مدیران استان، ادامه داد: 
بر این اساس باید در بطن جامعه و رابطه ای تنگاتنگ با مردم باشید و از نزدیک برای مشكلات 
و مطالبات، چاره جویی و اتخاذ تدبیر کنید.عبداللهی در این نشست بر ضرورت اجرای فرامین 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( مبنی بر برگزاری انتخاباتی با امنیت کامل و ایجاد بسترهای 
مشارکت حداکثری و رقابت سالم تاکید کرد و بهره گیری از ظرفیت اقشار مختلف جامعه از جمله 
روحانیون، مدارس، دانشگاهیان، فرهنگیان، بازاریان و ... در راستای برگزاری پرشور انتخابات یک 
اصل مهم دانست.وی گفت: تمامی اعضا باید اشراف کامل به بخشنامه ها و دستورالعمل های 
ستاد انتخابات کشور در برش های استانی داشته باشند و اجرای دقیق آنها را مد نظر قرار دهند.

زباله دیگر یك تهدید و معضل نیست
جمعی از مدیران شــهرداری و شورای اسلامی شهر کرج به همراه اساتید حوزه 
محیط زیست در قالب هیئتی از عملکرد دستگاه زباله سوز نوشهر بازدید کرده و در 

جریان جدیدترین فناوری های مرتبط با موضوع قرار گرفتند.
شــهردار کــرج در جریان این بازدید اظهار کرد: جهان امروز زبالــه را به عنوان یک تهدید و معضل 
نمی شناسد بلكه آن را فرصتی می داند که علاوه بر امكان درآمدزایی ظرفیت بسیار مناسبی برای تولید و 
 اشتغال محسوب می شود.مهرداد کیانی افزود: دستگاه های زباله سوز، یكی از امكاناتی هستند که با هدف
 بهره برداری بهینه از زباله تولید شده اند. نوشهر، از نخستین شهرهایی است که توانسته از طریق ساخت 
نیروگاه زباله سوز، گام بلندی برای رفع معضل زباله به عنوان یک تهدید و تبدیل آن به فرصت بردارد.کیانی 
با بیان اینكه این نیروگاه با بهره مندی از آخرین استانداردهای زیست محیطی و از طریق پوشش شهرهای 
نوشهر، چالوس و کلاردشت مدتی است وارد فاز تولید برق شده، ادامه داد: از این رو به همراه جمعی از 
اعضای محترم شــورای اسلامی شهر و اساتید برجسته این حوزه، از نیروگاه مذکور بازدیدی به عمل 
آوردیم.وی تاکید کرد: دراین بازدید تلاش کردیم تا ضمن آشنایی با نحوه عملكرد دستگاه، به جدیدترین 
فناوری های موجود دنیا در خصوص موضوع زباله بپردازیم.به گفته شهردار کرج، کلانشهر کرج با حجم 
تولیدی نزدیک به ۱۵۰۰ تن زباله در روز نیاز مبرمی به ساماندهی و مدیریت بهینه زباله ها دارد که امیدواریم 

بتوانیم با همراهی اساتید این حوزه و حمایت شورای محترم شهر گام موثری در این زمینه برداریم.

درخشش زنان در جشنواره فصلی رسانه های یزد
یزد- صادقی مقدم- برگزیدگان سومین جشنواره فصلی رسانه های استان یزد 
با حضور معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در یزد معرفی و مورد 

تجلیل قرار گرفتند.
سومین دوره جشنواره فصلی رسانه های استان یزد در دو بخش اصلی و ویژه برگزار شده که بخش 
اصلی شامل سرمقاله و یادداشت،  عكس،  گزارش تحلیلی، گفت و گو و اینفوگرافی است و در بخش ویژه 
نیز سه موضوع ازدواج آسان و فرزند آوری،  گردشگری و سفر به شهر جهانی، تولید دانش بنیان و اشتغال 
آفرین مد نظر تولید کنندگان قرار گرفته است.دراین جشنواره ،۲۹ اثر به عنوان آثار برتر انتخاب شدند که 
از این تعداد ۱7 نفر در بخش اصلی و ۱۲ نفر در بخش ویژه برگزیده شدند.بیشترین جوایز این جشنواره 

متعلق به زنان رسانه ای استان بود که در سومین جشنواره فصلی رسانه های استان خوش درخشیدند.

اخبار کوتاه 

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز 
با بیان اینکه 4 هــزار هیات مذهبی 
مردمی در سراســر استان در محرم 
برپا می شوند، ادامه داد: در بسیاری از 
مناطقی که نهادها کمتر نمایندگی دارند 
و حتی در دورترین نقطه روستاهای این 
استان این هیأت ها می توانند از فرصتی 
که در اختیارشــان قرار می گیرد بهره 

مناسب را ببرند.
حجت الاسلام مهدی ولایی برحق، مدیرکل 

تبلیغات اسلامی استان البرز، امروز در همایش طلایه داران تبلیغ ویژه مبلغین و 
مبلغات استان البرز که در محل تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار شد، با بیان 
اینكه ماه محرم فرصتی مناسبی برای جریان های مذهبی است، گفت: در این 
فرصت می توانند فعالتی خود را به صورت واقعی انجام داده و برکات آن را برای 

مردم به ارمغان بیاوردند.
وی با اشاره به اینكه گسست اجتماعی در جامعه اتفاق افتاده است، افزود: در 
بعضی از مجالس این نكته قابل لمس است که جمعی از مردم که مؤمنین هست 
با جمعی که به ظاهر در اثر هجمه های تبلیغاتی تفكرشان تا حدی تغییر کرده و 
پوششان هم تغییر کرده با هم زاویه پیدا کرده اند.مدیرکل تبلیغات اسلامی استان 
البرز، ادامه داد: غدیر امسال تا حدی توانست این گسل را به هم نزدیک کرده 

و فاصله را کم کند.
ولایی بر حق با بیان اینكه راه اندازی پویشــی برای کاهش فاصله اجتماعی 
به وجود آمده است، تصریح کرد: بعضی از هیأت ها شروع کرده اند ضمن اینكه 
توصیه می شود در ورودی مجالس برای جلوگیری از تنش در مجالس خادمانی 
باشــند که حتی با یک هدیه کوچک دختران را تكریم کنند.وی با بیان اینكه 
مجموعــه خادمان را دعوت کنیم به دلیل اینكه نوع برخوردشــان با عزاداران 
سیدالشهدا )ع( طوری نباشد که آنها این نقطه ارتباطی را از دست بدهند، ادامه داد: 

فرصت محرم بی بدیل است و باید از این فرصت کمال استفاده را کنیم.
مدیرکل ستاد تبلیغات اسلامی اســتان البرز با بیان اینكه جریان امیدی که 

بعضی جاهای کشور با تبلیغات سو از بین رفته 
است، گفت: زحماتی که نظام مقدس جمهوری 
اسلامی کشیده فرصت تبیین آن در محرم زیاد 
اســت که هم امید و هم ایمان مردم احتیاج به 
افزایش و ارتقا دارد.وی اشاره ای به سخنان چند 
روز گذشته مقام معظم رهبری کرد و گفت: مقام 
معظم رهبری چند روز پیش فرمودند خدماتی که 
این نظام مقدس انجام داده و جریان مقاومتی که 
در جای جای انجام شده و افول تمدن پوشالی 
غرب و بعضــی از نقدهای جدی که می توانیم 
فعالانه به فرهنگ غرب داشته باشیم می تواند مباحثی باشد که شما به عنوان 
مباحث محوری انتخاب کنید. ولایی بر حق با بیان اینكه از طرف دیگر فرصتی 
برای انسجام بخشی دوباره جریان فرهنگ استان در محرم فراهم است، ادامه داد: 

یک کار شاخص برای انسجام و امید و انگیزه روزافزون انتخاب کنید.
وی با تاکید بر اینكه خداوند به برکت محبت سیدالشهدا )ع( که در قلب و جان 
یكایک مؤمنان قرار دارد و این فرصت را به ما داده زیرا خیلی از این مردمی که 
در خیابان ها می ریزند و عزاداری در هیأت ها و مساجد می کنند، افزود: ما هزینه 
خاصی برای آن نكرده ایم و خودشان خودجوش خرج می کنند و خرج می دهند و 

نسل به نسل این پرچم به دست ما رسیده است.
ولایی بر حق با بیان اینكه ۴ هزار هیات مذهبی مردمی در سراسر استان در 
محرم برپا می شوند، ادامه داد: در بسیاری از مناطقی که نهادها کمتر نمایندگی 
دارند و حتی در دورترین نقطه روســتاهای این استان این هیئت ها می توانند از 

فرصتی که در اختیارشان قرار می گیرد بهره مناسب را ببرند.
وی با اشاره به اینكه جریان های مختلفی در سال های اخیر به همت خادمان 
تبلیغ ایجاد شده که یكی محفل قرآنی است که در ماه رمضان جریان قرآن را 
تبلیغ کرد، بیان کرد: همچنین میهمانی های کیلومتری فرصتی برای انسجام 
فرهنگی و جشن فرشــتگان که به صورت ملی به عنوان یک حرکت تراز با 
محوریت سازمان تبلیغات انجام شد فرصت جدیدی بود که برش استانی و محلی 

و منطقه ای در جای جای کشور رخ داد.

رئیس اتــاق بازرگانی البــرز گفت: به 
منظور رسیدگی ویژه به درخواست ها و 
مشــکلات واحد های تولیدی و صنعتی 
استان یکصدمین جلسه شورای گفتگوی 
دولت و بخش خصوصی البرز با حضور 
مدیران و فعالان اقتصادی اشــتهارد در 

این شهرستان برگزار شد.
پرهام رضایی، رییس اتاق بازرگانی استان البرز، 
در یكصدمین نشســت شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی اســتان که در سالن جلسات 

فرمانداری شهرستان اشتهارد برگزار شد، ضمن گرامیداشت سالروز تاسیس شورای 
نگهبان، روز بهزیستی و تامین اجتماعی و تسلیت به مناسبت در پیش داشتن ایام 
عزاداری حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و تاسوعا و عاشورای حسینی اظهار کرد: پیرو 
برگزاری جلسه نودوششم شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان که با 
حضور جمعی از صنعتگران و مدیران واحدهای تولیدی استان و طرح درخواست ها و 
مشكلات آنها برگزار شد، مقرر شد که یكی از جلسات این شورا به منظور پیگیری 
موضوعات مرتبط به شــهرک های صنعتی در محدوده فعالیت آنها برگزار شود که 
بدین منظور جلســه امروز در شهرستان اشتهارد تشكیل شــده است.وی ادامه داد: 
با پیگیری های انجام شده از ســوی دبیرخانه شورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی به ویژه بعد از نود و هشتمین نشست این شورا که با حضور دکتر منصوری 
معاون محترم اجرایی رئیس جمهور برگزار شد، خوشبختانه آخرین مهلت رفع تعهدات 
ارزی صادرکنندگان مشمول بهره مندی از معافیت های مالیاتی تا پایان شهریورماه سال 
جاری تمدید شد.رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه با اشاره به برنامه ریزی انجام شده 
برای برگزاری نخستین همایش و نمایشگاه نشان حلال در سال جاری گفت: مقرر 
اســت که این رویداد در زمستان سال ۱۴۰۲ با رویكرد بازتاب بین المللی آن و ارتقاء 
جایگاه محصولات ایرانی در بازارهای جهانی برگزار شود که بدین منظور جلسات 
شورای سیاست گذاری این همایش و نمایشگاه مهم به میزبانی اتاق بازرگانی البرز و 
با حضور دستگاه های اجرایی مرتبط و متناظر ملی و استانی در حال برگزاری است.
وی ادامه داد: مواردی مانند افزایش تعداد برندهای دارای نشان حلال، ارتقای وضعیت 

اقتصادی کشور و توسعه صادرات محصولات ایرانی 
به عنوان اهداف و رویكردهــای اصلی برگزاری 
نخستین همایش و نمایشگاه نشان حلال مدنظر 
است.رضایی عنوان کرد: با توجه به برنامه ریزی های 
صورت گرفته نیازمند مشــارکت و همكاری کلیه 
دستگاه های اجرایی و خدمات رسان مسئول و مرتبط 
در زمینه برگزاری همایش و نمایشگاه نشان حلال 
هستیم تا بتوانیم بهره برداری مناسب از برگزاری 
این همایش و نمایشگاه در کشور داشته باشیم و 
در صورت لزوم گزارشی از روند تصمیمات دبیرخانه 
آن در جلسات آتی شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان از سوی دبیر 
اجرایی ارائه می شــود.وی با اشاره به برگزاری مراسم گرامیداشت روز ملی صنعت و 
معدن در دهم تیرماه امسال و با حضور رئیس جمهور، وزیر صمت و جمعی از مسئولان 
و مدیران دولتی و بنگاه های اقتصادی و فعالان بخش خصوصی برگزار گفت: در این 
همایش از ۵۸ واحد نمونه، سه خوشه صنعتی، ۲ کارآفرین و ۲ شهرک صنعتی منتخب 
کشور تجلیل به عمل آمد.رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه ضمن تبریک به تمامی 
برگزیدگان  مراسم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن به ویژه مدیران و صاحبان 
صنایع شهرک دارویی برکت استان البرز به مناسبت انتخاب این مجموعه به عنوان 
یكی از شهرک های صنعتی کارآمد و نمونه کشوری در سال ۱۴۰۱ بیان کرد: امید است 
ضمن تداوم موفقیت های این شهرک دارویی در سال های آتی، شاهد رشد و موفقیت 
بیشتر استان در حوزه اقتصادی و درخشش واحدهای تولیدی و صنعتی البرز باشیم.وی 
در بخش دیگری با اشاره به برنامه ریزی های انجام شده برای اعزام هیات تجاری از 
البرز به کشور آلمان در پاییز امسال و به منظور اهمیت توسعه صادرات غیرنفتی افزود: 
با توجه به در پیش بودن نمایشگاه مواد غذایی آنوگا آلمان که از معتبرترین و مهم ترین 
رویدادهای نمایشگاهی در جهان است، اقدامات لازم با همكاری اتاق بازرگانی البرز و 
انجمن صادرکنندگان استان به منظور اعزام هیات تجاری متشكل از تولیدکنندگان و 
صادرکنندگان بخش های تولیدی، صنعتی و خدماتی استان به این رویداد تجاری در 
حال انجام است.رضایی افزود: نمایشگاه آنوگا آلمان قرار است در بازه زمانی ۱۵ تا ۱۹ 

مهرماه سال جاری در شهر کلن برگزار شود.

هیات های مذهبی البرز برای ایام عزای حسینی آماده هستند مدیران ارشد البرز پای درد دل صنایع تولیدی اشتهارد نشستند

یزد- صادقی مقدم- معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی گفت: توسعه و ارتقاء کیفیت تولیدات رسانه ای مهمترین 

اولویت اجرایی وزارت ارشاد و معاونت مطبوعاتی است.
فرشاد مهدی در نشستی خبری  اظهار کرد: توجه به رسالت خبرنگاری از جمله 
اولویت های اجرایی برای اصحاب رسانه است که باید بیش از پیش مد نظر قرار 

گرفته شود.وی با بیان این که فعالیت رسانه ای کسب و کار نیست، افزود: دفاع از 
اهداف قانون اساسی، ترویج سبک زندگی ایرانی اسلامی، حراست از سیاست های 
انقلاب اسلامی مهمترین هدف فعالیت رسانه ای است.معاون مطبوعاتی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی توجه به کیفیت را از جمله مهمترین اولویت اجرایی معاونت 
مطبوعاتی وزارت ارشــاد در دوره مدیریت جدید دانست و گفت: تقویت و توسعه 

محتوا باید در تمام شئون رسانه ای مد نظر قرار گیرد.مهدی پور در رتبه بندی جدید 
مطبوعات استانها سهم جدی دارند، تصریح کرد: تكلیف اصحاب رسانه از حیث 
امیدآفرینی و حفظ آرامش جامعه حائز اهمیت است و باید با دقتی بیش از پیش در 
دستور کار اصحاب رسانه و مد نظر مدیران رسانه ای باشد.وی در بخش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به ظرفیت گردشگری استان یزد، تأکید کرد: رسانه ها باید سهم 

خود در توسعه اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی استان یزد را افزایش دهند و در مقابل 
هم حمایت شوند.معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان این که 
امسال سال انتخابات است، گفت: یزد به لحاظ سیاسی همیشه دارای ویژگی هایی 
بود که باید بازهم با همكاری رسانه ها در این حوزه پیشرو باشد.مهدی پور در ادامه 
جلسه به دغدغه اصحاب رسانه استان یزد در مورد رتبه بندی سایت های خبری، 
سیاست های صدور مجوز،  آگهی های دولتی، عضویت خبرنگاران در صندوق بیمه 

هنرمندان، حمایت از سرپرستی های نشریات محلی و ملی پاسخ داد.

ارتقاء کیفیت تولیدات رسانه ای مهمترین اولویت وزارت ارشاد است

اصفهان_محسن راعی: مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
از راه اندازی معاونت هوش مصنوعی در این هلدینگ خبر داد.

به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، محسن 
قدیری در جلسه هم اندیشی روسای روابط عمومی شرکت های صنعت پالایش 
و پخش کشور با بیان اینكه ما با استفاده از ظرفیت نخبگان و جوانان در هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان موفق به تحقق همه اهدافمان شدیم، اظهار داشت:  همه  
پروژه ها با  SPI بالای ۹۸ درصد در حال انجام است.وی با بیان اینكه استراتژی 
در پالایشگاه اصفهان تغییر کرده، ابراز داشت: ما در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
دیگر وابسته به نفت نیستیم و برای رسیدن به پتروپالایش در حال حرکت هستیم.

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینكه بارها پیكربندی هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان را تغییر دادیم، افزود: ما در نظر داریم که در ســال ۱۴۰۵ از 
پالایشگاه به پتروپالایش تبدیل شویم.قدیری با تاکید بر اینكه تحریم ها محدودیتی 
برای ما ایجاد نخواهد کرد، گفت: شــرکت راهبر ترابر انرژی در آینده بزرگترین 

شرکت حمل و نقل ایران خواهد شد و تاکنون ۲۰۰ تانكر برای این شرکت خریداری 
شده و تمام اقدامات آن با شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی هماهنگ 

می شود.
برنامه ریزی برای کاهش هزینه ها در هلدینگ پتروپالایش اصفهان

وی بــا بیان اینكه ما برای کاهش هزینه ها در هلدینگ پتروپالایش اصفهان  
برنامه ریزی داریم، افزود: ما ابتدا اســتراتژی جسورانه را انتخاب کردیم و به دنبال 

آن پروژه های برنامه محور را تعریف و در نهایت ساختار هلدینگ را ایجاد کردیم.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با اشــاره به راه اندازی معاونت هوش 
مصنوعی در هلدینگ پتروپالایش اصفهان ابراز داشــت: با فعالیت مناسبت این 
معاونت و قرار گرفتــن آن در فرآیندهای هلدینگ میزان بهره وری ما ۱۰ برابر 
افزایش خواهد داشــت.وی با بیان اینكه با وجود هوش مصنوعی دیگر نیازی به 
افراد متخصص نداریم، تصریح کرد: بیش از یک هزار تخصص در هوش مصنوعی 
تعریف شده و ما فقط دیتا را برای این هوش تعریف کنیم و خروجی های تخصصی 

را دریافت خواهیم کرد.قدیری با اشاره به اینكه در بحث روابط عمومی نیز هوش 
مصنوعی کاربرد زیادی در زمینه تولید محتوا دارد، اضافه کرد: ما از تكنولوژی هوش 
مصنوعی عقب هستیم و باید این امر جبران شود، همه شرکت های معتبر دنیا به 

هوش مصنوعی تجهیز شده اند و ما نباید از این فناوری عقب بمانیم.

باید ارتباط سازمان ها با استفاده از هوش مصنوعی پاسخ داده شود
وی با بیان اینكه شبكه های اجتماعی حاصل هوش مصنوعی است، ادامه داد: 
باید ارتباط سازمان ها با استفاده از هوش مصنوعی پاسخ داده شود ما در حال حاضر 
در بخشی از بخش ها مانند تدارکات کالا و بازاریابی و فروش از هوش مصنوعی 
استفاده می کنیم.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینكه در حال پیاده 
سازی روش ای آر پی از روی اس ای پی آلمان هستیم، افزود:   ۹ ماژول در سال 
جاری استفاده می شود و خروجی این برنامه به هوش مصنوعی وصل خواهد شد.

قدیری با بیان اینكه بلوغ ۴ منابع انسانی در پالایشگاه اصفهان تا پایان سال محقق 
خواهد شد و تا سال ۱۴۰۵ به سازمان یادگیرنده تبدیل خواهیم شد، افزود: مدیران ما 
به عنوان مربی در راستای ارتقای سطح دانش و تخصص کارکنانشان نقش آفرینی 
خواهند داشت.وی با اشاره به دستاوردهای هلدینگ پتروپالایش اصفهان در زمینه 
استفاده از فناوری های نوین برای تولید انرژی ابراز داشت: در این زمینه مشعل پویا 

تا سال ۱۴۰۵ بیش از یک هزار مگاوات برق را تولید خواهد کرد.

معاونت هوش مصنوعی در هلدینگ پتروپالایش اصفهان راه اندازی شد

اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن موسوی: 
مهندس عباسی مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی رویکردهای فرهنگی جامعه را مبتنی 
بر اصل سازگاری با کم آبی توصیف کرد و همکاری 
ویژه ی شهروندان را در اصلاح رویه ی کنونی در 
مصرف آب را از جمله مهم ترین عوامل تاثیر گذار 

در جامعه دانست.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
وی تصریح کرد: حفاظت از منابع آب و استفاده درست و بهینه 
از آن سال هاست آغاز شده و آنچه در اصلاح الگوی مصرف و 
دستیابی به فرهنگ مصرف بهینه در کشور اهمیت دارد تبیین 
استراتژی و تعیین خط مشی است و لازمه دستیابی به این مهم 
حرکتی حساب شده و عمیق از سوی دستگاه های متولی و نگاه 

فراسازمانی به این امر می باشد.
مهندس عباسی در ادامه سخنان خود مقوله مدیریت عرضه و 
تقاضا را به عنوان یک اصل مهم در مدیریت منابع آب شرب 

توصیف و با تأکید بر استفاده از ظرفیت پساب در صنایع و فضای 
ســبز و همچنین بهره برداری درست از منابع آبی در استان و 

ضرورت صرفــه جویی در مصرف آب، عنوان کرد: شــرایط 
بارندگی و منابع موجود آب در اســتان مرکزی ایجاب میكند 

که به منظور تداوم ارائه خدمات مطلوب تر در امر آب رســانی 
به شهروندان در این استان مدیریت مصرف و نهادینه کردن 
فرهنگ مصرف صحیح آب را در دستور کار خود قرار داده و با 
بهره گیری از ظرفیت های موجود در امر آموزش و اطلاع رسانی 
بتوانیم گام هایی موثر در حوزه ارتقای فرهنگ صرفه جویی در 
مصرف آب برداریم.وی در ادامه اظهار داشت : درباره ارزش ذاتی 
و اقتصادی آب باید آگاهی بخشی عمومی صورت گیرد. صرفه 
جویی در مصــرف آب و رعایت الگوی مصرف، یک انتخاب 
نیست بلكه یک ضرورت اجتناب ناپذیر است.مدیر عامل شرکت 
آب و فاضلاب اســتان مرکزی تصریح کرد: نیاز آب شرب در 
استان مرکزی که ۳۵ شهر و حدود ۸6۳ روستای تحت پوشش 
را شامل میشود، 6۰ درصد آن از را آبهای سطحی و ۴۰ درصد 
از طریق آبهای زیرزمینی که کیفیت آن مورد تایید مرکز پایش و 

نظارت بر کیفیت آب شرب استان باشد تامین میشود.
ایشان اولویت نخست این شرکت را تامین و توزیع آب سالم و 
بهداشتی و ارائه خدمات مطلوب به شهروندان دانست و عنوان 

کرد : نسبت به وضعیت منابع آبی و ظرفیتهای عرضه و تقاضای 
آب در نقاط مختلف استان، خدمات قابل توجهی به مشترکین 

شهری و روستایی ارائه شده است
مهندس عباسی با اشاره به اینكه در راستای تامین به موقع 
آب سالم و بهداشتی شهروندان با اجرای به موقع پروژه های 
آب رسانی و ترمیم زیرساختهای آب استان و مدیریت بحران 
توانستیم سال گذشته را با موفقیت پشت سر بگذاریم، اظهار 
داشت : اجرا و اتمام تعداد قابل توجهی از پروژه های آبرسانی 
نیمه تمام که عملیات اجرایی آنها از سنوات قبل آغاز شده بود 
، اصلاح و توسعه ۱۳۱ کیلومتر خط انتقال آب شرب، اصلاح 
و توسعه ۲۰۵ کیلومتر شبكه توزیع، احداث 6۸۰۰ مترمكعب 
مخزن ذخیره آب شرب، حفر و تجهیز 66 حلقه چاه آب و بهره 
برداری از فاز اول تصفیه خانه آب شرب شهر فرمهین، ساخت ۳ 
باب ایستگاه پمپاژ آب همچنین فروش ۸6۰۰ فقره انشعاب آب 
و ۲۲۴۵ فقره انشعاب فاضلاب را از اهم اقدامات این شرکت در 
شهرها و روستاهای استان مرکزی در سال گذشته عنوان کرد.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی:

اصلاح الگوی مصرف آب در جامعه نیازمند بازتولید فرهنگی ست

مدیرکل راه وشهرســازی استان البرز 
اعلام کرد: ســاخت خانه های ویلایی 
با کیفیت و دارای امکانات زیرســاختی 
مناسب محور طرح نهضت ملی مسکن 

این استان قرار گرفته است.
رضا خالقــی گفــت: برهمین اســاس پروژه 
خانه های ویلایی شهرستان نظرآباد با ۲۰۰ واحد 
مسكونی کلنگ زنی و آغاز شد تا بتوان به تناسب 

ســلیقه و نیاز مردم گام برداشت.وی ادامه داد: ساخت حدود ۹۸ هزار و ۸۰۰ واحد مسكونی در قالب طرح 
 نهضت ملی مسكن برای استان البرز هدفگذاری شده که بخشی از این واحدها به صورت ویلایی ساخته

 می شود.
مدیرکل راه و شهرسازی البرز گفت: پروژه مسكن ویلایی شهرستان نظرآباد در زمینی به مساحت حدود 
۱۰ هكتار در دست ساخت قرار گرفت؛ ساخت خانه های ویلایی و ۲ طبقه به عنوان مهمترین اولویت طرح 
نهضت ملی مســكن در این استان با شــتاب در حال انجام است.خالقی گفت : در کنار ساخت ۲۰۰ واحد 

مسكونی ویلایی ، احداث کتابخانه عمومی طرح نهضت ملی مسكن نظرآباد نیز آغاز شد.
رضا خالقی مدیرکل راه و شهرســازی البرز با بیان اینكه انعكاس اقدامات صورت گرفته در این بخش 
خود بخشی از جهاد تبیین است، گفت: اصلی ترین نیاز طرح نهضت ملی مسكن تامین زمین بود که در 
 دهه های 6۰ و 7۰ نقشه لازم دراین استان تهیه و آماده سازی شده بود اما بانک اطلاعاتی زمین در استان 

ضعیف بود.
مدیرکل راه وشهرسازی استان البرز ادامه داد: پس از نام نویسی از متقاضیان طرح نهضت ملی مسكن 
استان بلافاصله کار جهادی را برای جانمایی زمین مناسب در حوزه های املاک و شهرسازی آغاز شد و 

مشاوران ذیصلاح به کار گرفته شدند. 
رضا خالقی مدیرکل راه و شهرسازی البرز با تاکید براین نكته که این استان جرو استان هایی بود که طی 6 ماه تمام 
 زمین طرح نهضت ملی را تامین کرد، گفت: طبق برنامه ابلاغی می بایست یک هزار و 7۰۰ هكتار زمین تامین 

می کردیم که این رقم را ۲ هزار و 7۰۰ هكتار زمین در قالب چهار شهرک مسكونی رساندیم.
خالقی بیان کرد: با سند آمایش استان مصوبات مسكن را پیش بردیم و در کنار شناسایی متقاضیان بالقوه 
طرح نهضت ملی مسكن را انجام دادیم؛ ۲۳۸ هزار نفر در سامانه نهضت ملی البرز ثبت نام کردندکه در برنامه 

چهار ساله دولت سیزدهم ۹6 هزار واحد مسكونی برای البرز تعریف شده است .
وی گفت: ثبت نام اولیه متقاضیان نیاز به پالایش داشــت که این اتفاق هم افتاد و جزو اســتان های 
 پیشرو هستیم و بیش از ۹6 درصد متقاضیان پالایش شدند.مدیرکل راه و شهرسازی البرز گفت: از مجموع 
۲۳۸ هزار متقاضی نهضت ملی مسكن البرز ۱۵6 هزار نفر آنان واجد شرایط اولیه شناخته شدند.شهرستان 

۱7۰ هزار نفری نظرآباد در ۴۵ کیلومتری غرب کرج مرکز استان البرز قرار دارد.

رئیس  مسلمی:   - آذربایجان شــرقی 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان 
شــرقی گفت: اگر تلاش های مدیریت 
عالی استان در جذب اعتبارات بی سابقه 
طی یک دهه گذشته ناراستی و کاستی 
قلمداد شود، ناشی از ناآگاهی نسبت به 
مفاهیم تخصصی برنامه و بودجه است نه 

شفاف سازی!
محمد فرشكاران با اعلام این مطلب، اظهار کرد: در سال ۱۴۰۰ مجموع اعتبار مصوب استان رقم یک هزار 
و ۵۰۰ میلیارد تومان بوده و ۵7 درصد این اعتبارات جذب شد که ۳۴ درصد آن نیز به صورت اوراق بوده است؛ 
اما در سال ۱۴۰۱ علاوه بر اعتبارات استانی تنها از بابت اعتبارات سفر اول رئیس جمهور به استان ۹ هزار 

میلیارد تومان اعتبار جذب شده است.
وی تصریح کرد: اگر این رقم را با اعتبارات عمومی جمع ببندیم در واقع بیش از ۱۰ هزار میلیارد تومان اعتبار 
وارد استان شده که رقم چشمگیری است.فرشكاران افزود:  ۹۵ درصد این اعتبارات در دستگاه های اجرایی 
استان جذب شده و بیش از ۸۵ درصد آن برای تكمیل بزرگراه ها، سدها، پایاب سدها، راه های روستایی، نقاط 

حادثه خیز، انتقال آب، فاضلاب و غیره هزینه شده است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی ابراز داشت: در دور دوم سفر هم توانستیم بیش از 
یک هزار میلیارد تومان از منابع سازمان برنامه و بودجه کشور تخصیص دریافت کنیم که صرف پیشرفت و 
تكمیل پروژه های عمرانی استان خواهد شد و قطعا در تكمیل زیرساخت ها و در مجموع رشد و توسعه استان 

در سال های آتی تاثیرگذار خواهد بود.
وی متذکر شد: مبلغ اعتبارات استان و سفر کاملا مشخص بوده و خارج از قوانین برنامه و بودجه سنواتی 
نیست؛ برای جذب این اعتبارات و پیشبرد پروژه هایی که سالیان طولانی نیمه تمام رها شده بودند، مقامات 
عالی استان به صورت جهادی تلاش می کنند.فرشكاران در عین حال خاطرنشان ساخت: همت همه ما باید 
ایجاد وحدت رویه باشد تا بتوانیم اعتبارات بیشتری به استان جذب کنیم. دروغی هم نداریم و همه اینها مثل 

روز روشن و عینی است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی توضیح داد: در قانون بودجه برای پروژه های عمرانی 
سال های پیش بینی اعتبارات و زمان شروع و پایان پروژه قید می شود؛ پس این یک وضع جدید نیست که 
تصور شود، این اعتبار وجود خارجی نداشته یا اعتبارات خود استان است و خارج از سقف قانون اتفاق می افتد. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی گفت: اگر هیات دولت به استان سفر کرده و می خواهد 
زخم های دوره های قبل را التیام بخشد و تلاش های مدیریت عالی استان در جذب اعتبارات بی سابقه به 
استان طی یک دهه گذشته ناراستی و کاستی قلمداد شود، بی انصافی و ناشی از ناآگاهی نسبت به مفاهیم فنی 

و تخصصی برنامه و بودجه است نه شفاف سازی!

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی:مدیرکل راه و شهرسازی:

 ساخت خانه های ویلایی اولویت 
نهضت ملی مسکن در البرز است

بیش از 10 هزار میلیارد تومان اعتبار 
وارد استان شده است

رئیس ســازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج با تاکید بر حفاظت 
و اعمال مقررات ایمنی برای سبزبانان گفت: 
داشتنِ لباس کار و تجهیزاتِ ایمنی برای 

سبزبانان فضای سبز ضروری است.
علیرضا عاقلی درنشســت مشــترک با مسئولان، 
پیمانكاران و ناظرین فضای سبز مناطق ۱۰گانه کرج با 
بیان اینكه پارک ها و بوستان های شهری بخش مهمی 

از فضاهای تفریحی هر منطقه است که شهروندان در طول روز به دور از دغدغه های روزانه زندگی شهری از آن 
استفاده می کنند، اظهار کرد: ساماندهی و بهسازی پارک ها و تجهیز آن ها به وسایل مورد نیاز علاوه بر تغییر چهره شهر 
می تواند آرامش روانی را برای شهروندان به همراه آورد و محیطی مناسب برای گذران اوقات فراغت شهروندان فراهم 
کند.وی با تأکید بر اینكه در بحث نگهداری فضای سبز کیفیت کار مهمتر از کمیت است، اظهار داشت: مسئولان 
فضای سبز باید علاوه بر حفظ و نگهداری و توسعه فضای سبز به زیباسازی و حذف زوائد بصری نیز توجه داشته 
باشند.رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج مدیریت منابع آب خام، اجرای طرح تلفیقی 
مبارزه با آفات گیاهی درختان و توسعه فضای سبز را در پروژه های جدید سه اولویت اساسی فضاهای سبز شهر کرج 
معرفی کرد و افزود: اقدامات گسترده ای به صورت روزانه با تلاش نیروهای زحمتكش سبزبان در زمینه رسیدگی به 
وضعیت فضای سبز پارک ها و بوستان های سطح شهر انجام شده که نتیجه آن ارمغان آور نشاط اجتماعی، کاهش 
آلودگی هوا و توجه مثبت به مطالبات شهروندان از مدیریت شهری است.عاقلی بیان داشت: تعمیر و شستشوی 
وسایل بازی، ست های تندرستی، رفع نواقص روشنایی، رفع مشكلات سرویس های بهداشتی، بهسازی نیمكت ها و 
آلاچیق ها، رنگ آمیزی و ترمیم المان ها از مهم ترین اقدامات اجرایی در این زمینه است.این مسئول با بیان اینكه زمین 
و وسایل بازی پارک ها ارتباط مستقیم با سلامتی کودکان دارد افزود: ترمیم، ایمن سازی و بهسازی کفپوش زمین های 
بازی کودکان و تعمیر و نوسازی وسایل بازی و جمع آوری وسایل غیراستاندارد و خطرآفرین باید در اولویت برنامه های 
اجرایی قرار بگیرد.وی ضمن انتقاد از عملكرد برخی از پیمانكاران فضای سبز ادامه داد: متأسفانه برخی از پیمانكاران 
عملكرد مناسبی در حوزه اجرایی ندارند و مسئولین فضای سبز باید نقش نظارتی خود را به درستی ایفا کنند و نسبت 
به نظارت بر حسن انجام کار اعمال تذکر و جریمه قانونی اقدام کنند.رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج با بیان اینكه تمامی سبزبانان در ساعت هایی که هوا تاریک می شود باید با تجهیزات مناسب کار شب 
در محل کار خود حاضر شوند، گفت: لازم الاجرا بودن مقررات ایمنی و حفاظت در حین اجرای کار باید مورد توجه ویژه 
قرار بگیرد و در صورتی که بر اثر کوتاهی مسئولان مربوطه حادثه ای برای سبزبانان رخ دهد، به طور قطع با خاطیان 
برخورد جدی خواهد شد.عاقلی در پایان بر انجام به موقع عملیات باغبانی شامل هرس، کوددهی، سم پاشی و کنترل 
آفات درختان و فضای سبز شهر با دقت و سر موعد مطابق با تقویم فصلی تأکید کرد و افزود: نسبت به حذف علف 
هرز و سرشاخه های خشک درختان و جمع آوری آن ها باید به صورت روزانه اقدام شود که این مورد در بازدید صورت 

گرفته از فضای سبز برخی از مناطق رعایت نشده است.

به منظور ارتقای فضاهای شهری و رفع زوائد بصری؛

 عملکرد پیمانکاران فضای سبز نظارت
 و کنترل دقیق می شود
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